
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 12/19 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 6. 11. 2019 ob 15.00 v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: B. Črnič, M. Gams, T. Martun, J. Pungerčar, M. Štraus in I. Zajc. 
  
Odsotnost so opravičili: R. Bevc, A. Fekonja, M. Grmovšek Levec, G. Kramberger, M. Koželj. 
  
  
1.            Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 11/19, seje z dne 16. 10. 2019 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda in zapisnik predhodne seje IO SVIZ/IJS. 
  
2.            Tekoče zadeve 
  
a)         J. Pungerčar je poročal, da je dne 21. 10. 2019 sejo sklical predsedstva SK VŠZ SVIZ. Ena od točk so 
bila tudi vladna izhodišča sprememb sistema plač v javnem sektorju 2019. Člani predsedstva so predloge 
zavrnili, saj menijo, da so za delavce slabi. Vlada bi s tem predlogom bistveno upočasnila napredovanja 
zaposlenih, nagrajevanje pa bi bilo v prihodnje za zaposlene občutno manj ugodno kot sedaj. Vladna 
pogajanja s sindikati naj bi se nadaljevala v začetku decembra. 
  
Ravno tako so obravnavali predlog KOsRISa (njihova zadnja seja je potekala na KI), ki je poslal na SVIZ dopis 
s predlogom razširitve delovnih mest v plačni skupini H02 (strokovni sodelavci v raziskovalni dejavnosti), 
ki bi ga radi v imenu sindikata naslovili na vlado. Menijo, da je prišlo pri prevedbi delovnih strokovno-
administrativnih mest leta 2008 do velikih krivic, ker je bilo pri tem predvidenih prenizko število preslabo 
vrednotenih delovnih mest. Nepravilnosti, za katere menijo, da so se tedaj zgodile in na katere so pričeli 
opozarjati že leta 2011, se niso nikoli odpravile. Zaradi preslabo ovrednotenih delovnih mest je zelo težko 
zaposliti in pridobiti dober tehnični kader in najboljši zelo hitro odidejo, ravno tako odhajajo tudi mladi, ki 
si po nekaj letih pridobijo izkušnje. 
  
b)        M. Gams meni, da so se porušila razmerja tudi v plačni skupini H01 (raziskovalci) , saj najboljši 
znanstveni svetniki v primerjavi z ostalim raziskovalci ne morejo napredovati, ker je 57. plačni razred 
njihova zgornja meja v obstoječem sistemu javnih uslužbencev. 
  
Sklep 1: Potrebno je pogledati razmerja med delovnimi mesti v plačnih podskupinah H01 in H02 in, če je 
možno, sklicati vse sindikalne zaupnike SK VŠZ Slovenije, da povedo svoje mnenje. 
  
c)         Glede na zgoraj omenjeno plačno problematiko bomo: 
  
Sklep 2: Na našega direktorja bomo naslovili vprašanje, če vodstvo inštituta zaznava problem, da so 
znanstveni svetniki in nekateri drugi raziskovalci na specifičnih področjih delovanja (npr. računalničarji) 
premalo plačani za svoje delo in znanje. 
  



 

 
  
3.         Nakup smučarskih vozovnic 
  
Na letošnji skupščini smo v namen participacije nakupa smučarskih vozovnic planirali 1.000,00 EUR. Ker 
ne vemo, kakšen bo interes oz. število naročenih vstopnic in s tem participacija karte s strani SVIZ/IJS (v 
lanskem letu smo imeli 8 EUR participacije), bomo člane pozivali, da nam sporočijo interes za nakup 
smučarske dnevne vozovnice po »predsezonski ceni 30,00 EUR«. Kakšna bo končna cena vozovnice, bomo 
člane obvestili naknadno, ko bomo vedeli končno številko naročenih kart. Dogovorili smo se, da bi 
smučarsko karto participirali v znesku od 5,00 do 10,00 EUR, kar je seveda odvisno od skupnega števila 
naročenih kart. Karte moramo plačati vnaprej, zato bomo člane pozvali, da svojo namero izrazijo do 20. 
11. 2019. 
  
 4.        Novoletno obdarovanje otrok 
  
Pričeli smo z intenzivnimi pripravami na novoletno obdarovanje otrok naših delavcev. Dogodek bo potekal 
kot vrsto let doslej v Peterlinovem paviljonu v soboto,  14. decembra 2019 (že dogovorjeno z FMF UL), 
predvidoma s pričetkom ob 10.00. 
  
Obdarovani bodo malčki, rojeni med 1. januarjem 2012 in 31. decembrom 2017. 
  
Starši na dogodek obdarovanja lahko pripeljejo tudi starejše otroke, vendar morajo poskrbeti za njihovo 
obdarovanje sami ali v dogovoru z nami. 
  
5.            Razno 
  
a)    Ponovno bomo pozvali člane, da nam pošljejo vprašanja, na katera bi želeli odgovor direktorja. 
Vprašanja bomo zbirali do vključno petka, 15. 11. 2019. 
  
b)        Nakup seta najmanj 300 vstopnic za Vodno mesto Atlantis bomo izvedli predvidoma do 15. 
novembra 2019. Vsak član lahko kupi poljubno število vstopnic, ima pa pravico do nakupa 10 kosov s strani 
sindikata dodatno za 2,25 EUR/kos znižanih vstopnic. 
  
c)         Iz kadrovske službe smo prejeli želene podatke, koliko raziskovalcev je zaposleno za določen in 
koliko za nedoločen čas, po skupinah glede na delovno mesto, v katerega so uvrščeni.  Podatke bomo v 
naslednjih dneh poslali vsem članom IO SVIZ/IJS. 
  
  
  
Seja je bila končana ob 16.10. 
  
Sejo je vodil: B. Črnič                                                                                     Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
                                                                                                                              Zapisnik pregledal:          J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 15. 11. 2019 
  



  
Poslano:               - članom IO SVIZ/IJS, 
                                - članom NO SVIZ/IJS, 
                                - vodstvu IJS. 
  
 


